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Lubawka. f3.10.2008r.
BAIllt UIIEJSKA

W LUBAWCE Protokół nr IX/08

z IX Sesji Rady Miejskiej w Lubawce,
która odbyła się w dniu 23 października 2008 roku

w Sali Obrad Urzedu Miasta Lubawka.

Czas trwania sesji w godz. 1400 - 1540.

Ad. 1. Otwarcie sesii.
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lubawce Wiesław osiński na podstawie art. 20 ustawy
o samorządzie gminnym otworzył IX sesję rady. Ptzywitał. zebrarlych i zauwuŻył', iŻjest to
zvtyczajna sesja i zwołana została z róinych okoliczności. Stwierdził, Że na sesję przybyło
14 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 radnych stanowiło quonrm
pozwa|ające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Radny nieobecny: Jerzy Przepiórka.
Przywiał. wszystkich zgromadzonych m.in. Burmistrza, kierownika jednostki organizacyjnej
i kierowników referatów UM Lubawka i radnych. Lista obecności radnych stanowi załącznik
nr 1 do niniejszego protokołu, a lista zapIoszonych gości i pracowników UM Lubawka
załącznikw 2 do niniejszego protokotu.

Ad. 2. Wnioski w sprawie zmian w porzadku obrad.
Przewodniczący Rady \il. osiński stwierdził, Że radni otrzyma|t porządek obrad. Zapytał
czy sąjakieś wnioski do przesłanego porządku obrad. Nie zgtoszono żadnych wniosków.

Porządek obrad przyjęto przez aklamację.

Zatvmet dzony porządek obrad :
1. Otwarcie sesji.
2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad.
3. Interpelacje i zapyĄania radnych.
4. Dyskusja nad projektami uchwał orazprzyjęcie uchwał w sprawie:

o powołania komisji konkursowej
o wynagrodzenia Burmistrza Miasta Lubawka
. upoważnienia Burmistrza Miasta Lubawka do zawarcia porozumienia z gminą

Żaclei w sprawie współpracy i współdziałania jednostek ochotniczych Straiy
Pożarnych z terenu gminy Lubawka i gminy Żac|ęi podczas działarl
ratownlczych, wspólnych szkoleń, ćwiczen i zawodów.

o wprowadzeniazmian w uchwale budzetowej gminy Lubawka na 2008 rok
Odpowiedzi na interpelacj e i zapytaria radnych.
Sprawy róŻne, wolne wnioski i informacje.
Zan'krrrięcie obrad IX sesji'

Ad.3. Interpelacie i zapvtania radnvch.
Przewodniczący Rady W. osiński poinformował', Że do Biura Rady wpłynęła interpelacja
radnego Sławomira Antoniewskiego dotycząca m.in. umieszczania informacji na stronach
BIP, której treść odczytał. Dodał, ze Burmistrz odpowie na nią na piśmie w terminie trzech
tygodni.
Przewodniczący Rady W. osiński sp1.tał się czy są jakieś zapytania' Pytań i uwag nie
zgtoszono.

5.
6.
1.
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Ad. 4. Dyskusia nad proiektami uchwał oraz przyiecie uchwał w sprawie:
o powołania komisji konkursowej

Przewodniczący Rady W. osiński poinformował, Że radni otrzymali projekty uchwał.
ZauwaŻył., Że uchulała dotycząca powołania instytucji kultury została niedawno opublikowana
w Dzienniku Urzędowym. Zgodnie z uchwałą i przyjętym statutem Rada Miejska jest
otganizatorem nowej instytucji. Zał.oŻony został' rejestr instytucji kultury, wypełniono go
w zakresie w jakim pozwalają to zrobić posiadane na dziś dane. Zaznaczył., ie od dnia
ogłoszenia MGOK ma osobowość prawną a teraz następnym ruchem jest konkurs na
dyrektora nowej instytucji. Zaznaczył, ze sesja została zwołana generalnie z dwóch powodów,
a mianowicie pierwszym jest koniecznośÓ zaktua|izowania zapisów potrzebnych do
aplikowania o środki unijne, a drugim jest powołanie komisji konkursowej do wyboru
kierownika nowej jednostki' bo związane jest to rygorami i terminami, które są czasochłonne.
Dodał, że informacja o konkursie musi być zaprezentowana 30 dni przedjego terminem,
a nowy dyrektor będzie juŻ zał.atwiał dla tej instytucji NIP i REGON, będą także trwały prace
nad uchwałą wyposazającą w mienie nową jednostkę i to będzie prawdopodobnie na sesję
listopadową, Zgodnie z przepisarti powołanie Komisji Konkursowej jest zadaniem Rady
Miejskiej. Przepisy mówi6 że komisja musi liczyć minimum 3 osoby. Zaznaczył., Że
lubawska instytucja nie jest na liŚcie wojewody i są tutaj w związku z tym inne kryteria.
Poinformował., ie komisja będzie |iczył.a 5 osób, Z czego 3 będą reprezentowały Radę
Miejską i 2 będą reprezentantami Burmistrza. Rada Miejska musi wznaczyc
przewodniczącego, a komisja moze pracować w momencie jak uczestniczy w niej 2l3 składu.
Dodał, Że do uchwały załączony jest regulamin prac tejze komisji, zawierujący takŻe
minimalne wymogi dla kandydatów na dyrektora zawarte w $ 5 tegoi regulaminu takie jak
np.: wykształcenie wyŻsze, niekaralnośó, opracowanie programu dziaŁania, które są
wymogami ustawowymi i to wynika wprost z og}oszenia o konkursie. Kandydaci będą takze
dołącza|i koncepcje pracy na stanowisku dyrektora. Poinformował, jakie dokumenty mĄąbyć
składane i odbywać się to będzie na zasadzie czy kandydat spełnia to kryterium, czy nie.
Zaznaczył, Że bezwzg|ędnym wymogiem jest staz pracy, który wynosi minimum 5 lat w tym
1 rok na stanowisku kierowniczym. Burmistrz po podjęciu uchwały będzie zobowiryany
niezwłocznie ogłosió konkurs, a ogłoszenie o konkursie będzie zawierało następujące
elementy takie jak: nazwę instytucji, kwalifikacje, termin tozpatrzenia ofęrt nie krótszy niz
30 dni, czym będzie dysponował nowy dyrektor. Dodał, ze to ogłoszenie winno się pojawió
w dwóch dziennikach o zasięgu regionalnym i to są wymogi bezwzg|ędne' Spytał się czy są
jakieś pytania. Poprosił o zgłaszanie kandydatów do komisji.
Poinformował', Że Burmistrz ze swojej strony zgłosił do udziału w pracach komisji Zastępcę
Burmistrza Tadeusza Rycharskiego i panię Marię Dorotę Trojan. Przewodniczący ze swej
strony ZaproponowaŁ, aby w komisji uczestniczył Vice Przewodniczący Rady Krzysztof
Górzkowski, który byłby jednocześnie jej przewodniczącym, Dodał, Że pozostały do
obsadzenia jeszcze dwa miejsca i one przypadną radnym i najlepiej byłoby gdyby byli to
przedstawiciele po jednym zkaŻdej komisji. JęŻe|i zostanie zgłoszonych więcej kandydatów
niŻna 3 miejsca, to wtedy będzie przeprowadzone głosowanie i ono będzie decydowało.
Vice Przewodniczący Rady K. Gózkowski zgodził się udział w pracach komisji.
Radny Sławomir Antoniewski zaproponował do udziału w pracach komisji z ramienia
Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa radną Wandę Zabiegło. (Radna wyraziła zgodę na
kandydowanie).
Radna Ewa Kocemba zaproponowała do udziału w pracach komisji z ramienia Komisji
Rozwoju i Budzetu radnego Marka Szotę. (Radny wyraził zgodę na kandydowanie),
Innych kandydatur nie zgłoszono,
Przewodniczący Rady W. osiński zarządził' głosowanie nad zamknięciem listy kandydatur.
Na wniosek Przewodniczącego Rady W. osińskiego Rada Miejska w głosowaniu jawnym
w obecności 14 radnych - 14 głosami ,,za,,,ptzy 0 głosach,,przeciwnych,, oraz 0 głosach
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,,wstrzymujących'' jednogłośnie zaakceptowała propozycję Przewodniczącego, aby zamknąć
listę kandydatur.

Przewodniczący Rady W. osiński spytał się czy są pytania dotyczące treści uchwały' Uwag
i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady w. osiński odczytał' treść uchwały. Poinformował, Że
w $ 6 regulaminu zawarty jest zapis, Że jego interpretacji dokonuje komisja konkursowa.
Zaznaczył', że komisja konczy prace z chwilą zamknięcia postępowania konkursowego.
Dodał, iz Rada Miejska nakuzdym etapie moie ptzerwaó konkurs. Zarządz1ł głosowanie nad
przyjęciem projektu uchwały (Załącznik nr 3 do niniejszego protokołu).
Na wniosek Przewodniczącego Rady W. osińskiego Rada Miejska w głosowaniu jawnym
w obecności 14 radnych _ 14 głosami ,,za,,, ptry 0 głosach ,,przeciwnych,, oraz 0 głosach
,,wstrzymujących'' jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/173l08 w sprawie powołania komisji
konkursowej.

. wynagrodzenia Burmistrza Miasta Lubawka
Burmistrz Tomasz Kulon opuścił obrady sesji.
Przewodniczący Rady W. osiński stwierdził, ze projekt tej uchwały początkowo był
przewidywany w planach na sesję w dniu 30 p}ażdziernika. Zaznaczył, że projekt tęn po
części spowodowany jest efektami kontroli Regionalnej lzby obrachunkowej, która
zauwaŻyła, Że wynagrodzenie Burmistrza nie spełnia stosownych przepisów i jest ponizej
widełek, bo np.: od stycznia minimalny dodatek fuŃcyjny wynosi 1500 zł. Zaznaczył, Że
była zawarta swoista umowa dzentelmeńska z Burmistrzem, Że do jego wynagrodzenia
nawiĘe się w trakcie półmetka kadencji i tak to było przewidywane. Jednakże rozbieżności
w Wynaglodzeniu w stosunku do przepisów zostały wyłapane podczas trwającej kontroli RIo
w Gminie i w związku ztym Przewodniczący oświadczył kontrolującym, Że spraw ta zostanie
wyprostowana podczas najb|iŻszej sesji. Zaznaczył', Że jak pisał wyjaśnienia dla
kontrolujących to nie wiedział, Że sesja taka jak dzisiej sza będzie miała miejsce' Dodał, ie
zmteniły się przepisy i od stycznia tego roku zasadnicze wynagrodzenie ma się mieśció
w widełkach od 4200 zŁ do 5900 zł', a Burmistrz miał 4200 zł, dodatek funkcyjny ma się
mieścić w widełkach 1500 do 1900 zł', aButmistrz miał go w wysokości 1420 zł'. Zauwazył'
dodatkowo, iŻ wa|oryzacja płac przebiega szybko i jest ona równoległa dla pracowników
i bywa tak,ie pracownicy mająwięcej niż Burmistrz. Stwierdził',Żetrzech samorządowców
nie spełnia odpowiednich kr1'teriów ustawowych. Zaznaczyt., Żejego propozycja jest taka, aby
wynagrodzenie zasadnicze wynosiło 4.700 zł z wcześniejszych 4'200 Zł, przy czym
w $ 2 rozgranicza się termin na|iczania poszczególnych składników i Rada ma obowiązek
poszczego|ne składniki wyrównac. ZauwłŻył', Że kwota 4.700 zł zacznię obowiązywać od
1 listopada b.r., dodatek funkcyjny wyniesie 1700 zł i będzie on naliczony od 1 stycznia b.r.
z wyrównaniem do 1 listopada b.r. Zaznaczył, Że sumując dzisiejsze wynagrodzenie
Burmistrza wynosi 8800 zł, a będzie wynosiło 9900 zł. Dodał, że umowa przewiduje, Że jest
to ostatnia regulacja płac do końca bieiącej kadencji. Zauważył, że jeśli wzrosną stosowne
widełki to te progi nie wystarczą.
Radny Marek Szota stwierdził, Że jak rozumie te kwoty są z marginesem na 2009 rok.
Przewodniczący Rady W. osiński potwierdził to, zattwaiył, Że kwoty są następujące
z 4200 zł. na 4700 zł i z 1420 zł na 1700 zł. Jeszcze raz podał. odpowiednie progi. Spytał się
czy sąpytania. Uwag i zapytań nie zgtoszono,
Vice Przewodniczący Rady K. Górzkowski zauwaiył, Że te kwoty mieszczą się
w stosownych wzrostach jakie były w ostatnim czasie w gospodarce.
Radna Ewa Kocemba spytała się kiedy zostało ustalone wynagrodzenie Burmistrza.
Przewodniczący Rady W. osiński odpowiedział, Że w zakresie dziś podejmowanej uchwały
na początku kadencji' dodając jednocześnie, Że w międzyczasie były wa|oryzacje płac, ale nie
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miały one miejsca w przypadku płacy Burmistrza. Dodał, ze w międzyczasie wzrosła dieta
radnych. Pytań nie zgtoszono.
Przewodniczący Rady W. osiński odczytat treść uchwały (Zał'ącznik nr 4 do niniejszego
protokołu). Zarządził głosowanie.
Na wniosek Przewodniczącego Rady W. osińskiego Rada Miejska w głosowaniu jawnym
w obecności 14 radnych _ 13 głosami ,,za,,, przy 0 głosach ,,przeciwnych,, otaz 1 głosach
,,wstrz1tnujących'' podjęła Uchwałę Nr IX/174l08 w sprawie wynagrodzenia Burmistrza
Miasta Lubawka.
Burmistrz Tomasz Kulon powrócit na obrady sesji.

o upoważnienia Burmistrza Miasta Lubawka do zawarcia porozumienia z gminą
Zac|ei w sprawie wspólpracy i wspóldziałania jednostek Ochotniczych Strazy
Pożarnych z terenu gminy Lubawka i gminy iac|eI podczas działait
ratownicrych' wspólnych szkoleń, ćwiczeń i zawodów

Pani Magdalena Trybuchowska.Łabencka Kierownik Referatu So i USC stwierdziła, ie
uchwała upowaznia Burmistrza do zawarcia porozumienia z Zac|erem i jest ona warunkiem
do wspólnego projektu.
Burmistrz Tomasz Kulon zauwazyŁ, Żę to nie jest warunek niezbędny, były uwagi
o uży'tkowanie aut jeśli chodzi o samochody straŻackie. Teraz chce się współdziałaó wspólnie
z Zac|ęrem, żrc jak się będzie paliło to nasi straŻacy będą sobie wzajemnie pomagaó. Dodał, iŻ
odpowiedniąumowę podpisuje się na zasadzie budzetu.
Pani Danuta Wiśniewska Kierownik Referatu BK UM Lubawka zauwaŻyła, Żę trzeba
takżę coś przemyśleó, aby były jakieŚ wspólne miękkie imprezy, żeby dostaó wsparcie'
Radny Sławomir Antoniewski spytał się czy częskie nazewnictwo w słowie Zac|er jest
rozmyślne, bo w uchwale sądwa języki'
Burmistrz T. Kulon stwierdził, Żeto porozumienie będzie zawarte w dwóch językach.
Radny S. Antoniewski zauwazył, iejego zdaniem wydaje się mu, iz powinien byó tam język
polski.
Pani Magdalena Trybuchowska-Łabencka Kierownik Referatu So i USC stwierdziła' Że
j est to nazwa geo gtaftczna, nazw a własna.
Przewodniczący Rady W. osiński spytał się czy są pytania lub uwagi. Uwag i zapytań nie
zgtoszono. odczsĄał treśó uchwały (Załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). Zarządził
głosowanie.
Na wniosek Przewodniczącego Rady W. osińskiego Rada Miejska w gtosowaniu jawnym
w obecności 14 radnych _ 14 głosami ,,za,,,ptzy 0 głosach,,przeciwnych,, oraz 0 głosach
,,wstrz1tnujących'' jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/175l08 w sprawie upoważnienia
Burmistrza Miasta Lubawka do zawarcia porozumieniaz gminą Żac|ęi w sprawie współpracy
i współdziałania jednostek ochotniczych Strazy Pożarnych z terenu gminy Lubawka i gminy
Zaclęi podczas działafi ratowniczych, wspólnych szkoleń , cwiczen i zawodów.

o wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Gminy Lubawka na 2008 rok
Pani D. Wiśniewska Kierownik Referatu BK UM Lubawka stwierdzita, że przedmiotem
uchwały jest objęcie czterechzadaiplanowanych do współpracy, a które dotyczą:

a) ochrony spraw wod-kan na Podlesiu w Lubawce orazw Niedamirowie i Opawie;
b) strażackiego systemu na pograniczu _ projekt będzie składany po raz drugi, a w jego

ramach planowany jest m.in. zakup dwóch nowych wozów straiackich' bo uzywane
nie były mile widzianę przez oceniających;

c) remontu dróg gminnych w ciągu komunikacyjnym z Częchami _ omówiła jakich
odcinków te prace będą dotyczyły oraz dodał'a, że planowane Są onę na |ata 2O1O -
2011;

d) projektu aktywne Karkonosze wspólny projekt turystyczny _ obejmujący na terenie
naszej gminy remont stadionu w Lubawce' Prace będą trwały ttzy |ata, partnerem jest
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zaprzyjuŹniona gmina czeska,Zac|er, a w tym projekcie gmina Lubawka będzie
partnerem wiodącym.

Dodała, ze termin złoienia wniosków upływa w dniu 3I paidziernika 2008 roku.
Stwierdziła, Że oba zaŁączniki zawierająjuz stosowne kwoty na te zadania, a takŻe konkretny
tytut danego projektu. Zaznaczyła, Że w przypadku składania wniosków do EWT tytuły
projektów muszą być zgodne z tytułami w uchwałach, a w przypadku środków z RPo muSZą
być tytuły zgodne zpozwo|eniem na budowę. Dodatkowo w przypadku EWT t1'tuły powinny
wskazywać oddziaływanie transgraniczne. Zaznaczyła, Że kolumna 6 w zaŁączniku
rr I zawięra łączne koszty finansowe danego projektu. Są duze wymagania jeśli chodzi
o promocję projektu i na ktzdej inwestycji musi być logo UE. Kolumna 7 w zaŁączniku
nr 1 obejmuje koszty w bieżącym roku budzetowym, a kolumna 8 zawięta wkład własny
danej jednostki jst. ZaznaczyŁa, Że zarówno kolumna 7 jak i 8 nie pokazująnakładów, bo
w poprzednich budietach tei były na ten cel ZatezęTwowane środki. one zostały
pozostawione i ttzebateż zarezerwować środki na lata 2009-2|1. Dodała, że ujęte sątakŻe
koszty niekwalifikowane takie jak np. przyłączęnia do kanałów, a takżze za.warte jest 100%
kosztów kwalifikowanych. Jeśli chodzi o projekty straŻacki, drogowy i związany ze
stadionem za:warte jest tam I00% kosztóvr kwalifikowanych, z gminy zabezpiecza się wkład
własny w wysokości I5%o, a resztę czyli 85%o stanowią środki unijne. Inaczej się ma sprawa
jeśli chodzi o projekt dotyczący spraw wod-kan, bo tam są koszty niekwalifikowane i gmina
musi zabezpieczyc nadzór nad inwestycją w wysokości 100% jego wartości,
a z kwalifikowanych takie nie dostanie się pełnych 85%, tylko liczy się to w odpowiedni
sposób finansowy i trzeba uwzględnió wpływy z danego projektu, one powstają w trakcie
tworzęnia inwestycji i występują po kazdym etapie tak, Że juŻ ci mięszkańcy powinni płacić,.
Drugie liczenie jest już po zakonczeniu całego projektu i dotyczy całej zywotności projektu,
co w przypadku sięci wynosi 22 |ata i przez tę 22 |ata trzeba ująć wpływy' ale i koszty. T1m
tokiem |iczęnia wyszło dofinansowanie na poziomie 77,I4o^, więc nie jest to 85% i tę róinicę
23o/o po|<tywa gmina jak i ona także pokrywa 100%o kosztów niekwalifikowanych. Tak samo
liczono w przypadku wniosku składanego w marcu.
Burmistrz T. Kulon stwierdził, że jeśli chodzi o projekt gdzie my robimy kana|izację
w okrzeszynie to Czesi poprawiająu siebie oczyszcza|nię ścieków w miejscowości Bóbr.
Pani D. Wiśniewska Kierownik Referatu BK UM Lubawka zauwa-Ęł'a, Że tęraz Częsi
planują zrobió kana|izację w tej miejscowości Bóbr zaznaczyła, ię te dwa dokumenty to
chciała, aby były one aktualne na 23 października 2008 roku, bo były w międzyczasie
przeprowadzane zmiany polegające np. na przeznaczeniu na początku na szkoły kwoty
1 70 tys. zł, a dziś to jest około 7 66 tys. zł.
Przewodniczący Rady W. osiński spytał się czy sąjakieś pytania.
Radny M. Szota spytał czy te projekty są gotowe do zŁoŻenia. Dodał, ie moŻna byłoby
podŁączyó zbiornik koło wyciągu pod projekt dotyczący oSP lub aktywnych Karkonoszy.
Burmistrz T. Kulon odpowiedziaŁ, Żę tam jest teren nadleśnictwa, a resztajest otwarta do
rekreacj i lub turystyki.
Radny S. Antoniewski zauwaiył, Że w przypadku terenu pod
wystąpić o zamianę.
Przewodniczący Rady W. osiński stwierdził, ze oni się godzą

ten zbiornik mozna bvłobv

ale
duże koszty.
Radny Krzysztof Jawor zauwaiył, Że poruszano kwestię
z Nadleśnictwem i spyał się czy były one juŻprzeptowadzone.
Burmistrz T. Kulon odpowiedziat, ie nowy właściciel dworca juŻ rozmawiał z tymi, ktorzy
dzieriawiąwyciąg, bo tei chce współpracować i przystąpić do działania,
Radny S. Antoniewski spytał się czy ta dzietŻawabędzie jeszcze przez rok,
Burmistrz T. Kulon odpowiedział, Że umowa jest bezterminowa, ale po spełnieniu
odpowiednich warunków można od niej odstąpió.
Radna Edyta Kogut spytała się czy terazbędzie też składany wniosek dotyczący Jarkowic.

pociągałoby to za sobą

stosownych rczmów
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Pani D. Wiśniewska Kierownik Referatu BK UM Lubawka odpowiedział'a, że te wnioski
obejmują te rzeczy, które były uwzględnione. Dodatkowo do 3 listopada jest termin składania
wniosków do RPo i tam teŻ będzie wniosek złoŻony, tam tei będzie takie zadanie jak w tym
pierwszym wniosku, a|e dołączona jeszcze będzie kana|izacja w górnych Jarkowicach,
w Miszkowicach, a koszt tego wszystkiego szacowny jest na około 35 mln zł i to równiez
obejmuje |ata 2009-2011. Ten wniosek do RPo będzie składany na zasadzie preselekcji,
najpierw pierwszy wniosek jest składany elektronicznie, bez załącznikow.
Burmistrz T. Kulon dodał, ze ostatnio zostało zł'ozonych około 109 wniosków dotyczących
ochrony zdrowia i projekt gminy Lubawka jest jednym z 39, ktore będą składane w wersji
papierowej.
Pani D. Wiśniewska Kierownik Referatu BK UM Lubawka stwięrdził.a, Że chciał.a to
zadanie ująć w limitach wydatków, ale tego nie zrobiono, bo jest rozumowanie' Żejak się
wprowadzi to samo zadanie co złożone do EwT, to jak będą komisje sprawdzały
dokumentację to mogąje dostrzec gdzieś jeszcze raz ujęte.
Burmistrz T. Kulon zauwaŻył', ze pani Kierownik zrobiła pewien zwiastun, ię za chwilę
moŻebyć, zmiananiektórych zapisów, a my nie chcemy pokazaó, iŻ stararrry się o wsparcie do
dwóch miejsc.
Pani D. Wiśniewska Kierownik Referatu BK UM Lubawka stwierdziła, Że te pieniądze są
przekazywane na zasadzie refundacji i wykonawca moie chcieć zapłaty za prace wykonane
w I kwartale. Dodała, Że w tych limitach został ujęty projekt dotyczący ośrodka zdrowia
w Miszkowicach.
Radna E. Kocemba spytała się co będzie jak dostaniemy wspalcie z dwóch programów.
Burmistrz T. Kulon odpowiedział, iŻjeśli chodzi o jedne z projektów realizowanych przez
Zac|er to oni składali go do EWT' a|e teŻ i do drugiego swojego programu. Jak będą środki to
nie zostanie podpisana umowa z jednym z programów.
Pani D. Wiśniewska Kierownik Referatu BK UM Lubawka stwierdziła, Że w naborach na
ogół sąbrane projekty na |600ń wartoŚci danej transzy.
Przewodniczący Rady W. osiński sp1tał się czy są jakieś pytania. Uwag i zapytań nie
zgłoszono. odczytał treść projektu uchwały (Załącznik nr 6 do niniejszego protokołu).
Zaruądził' głosowanie.
Na wniosek Przewodniczącego Rady W. osińskiego Rada Miejska w głosowaniu jawnym
w obecności 14 radnych _ 14 gtosami ,,za,,,przy 0 głosach,,przeciwnych,, oraz 0 głosach
,,wstrzymujących'' jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/176l08 w sprawie wprowadzenia
zmian w uchwale budzetowej Gminy Luba.wka na 2008 rok.

Ad. 5. Odpowiedzi na intenrelacie i zapytania radnvch.
Przewodniczący Rady W. osiński stwierdził, Żę nię zostało zadane iadnę pytanie.

Przerwaw obradach sesji w godz. l4ss do 1510.
o godz. ]455 rądna Ewa Kocemba opuściła obrady sesji.

Ad.6. Sprawy różne. wolne wnioski i informacie.
Przewodniczący Rady W. osiński spytał się czy są jakieś sprawy róŻnę lub wolne wnioski.
Poinformował, ie w ostatnim czasie do Biura Rady wpłynęły następujące sprawy:

a) Pismo IPN dotyczące zmiany nazwy niektórych ulic na terenie miasta Lubawka.
Vice Przewodniczący Rady K. Górzkowski odczytał treśó pisma.

o godz' ]5]a radna Ewa Kocemba powrócita na obrady sesji.

Przewodniczący Rady W. osiński zauwazył, Żę ma obowiązek poinformować radnych, ale
nikt nie jest w stanie zmusić Rady do takich działan. Wcześniej były projekty ustawy, Żę takie
rzeczy będąrobione Z mocy prawa' anadziś ten problem pozostawia się nam samym. Prezes
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IPN twierdzi, Że prace te moŻna wykońać na koszt urzędu, ale co jest jeśli chodzi o resztę jak

np. dowody Ęestracyjne.
Burmistrz T. Kulon stwierdził, Że moŻe na|eŻaŁoby przesŁaó informację, Że przyjęliśmy to
pismo do wiadomości, a zmiany będąjeśli będąpokryte wszystkie koszty.
Radny S. Antoniewski zauwazył, ie tę nazw nie są wychowawcze, a często tamtędy chodzą
dzieci.
Radna E. Kocemba stwierdziła, Że historia mówi, iŻ byto takie miasto jak Stalingrad, a nie
moinauza|eżniać nazry ulic od panującej mody.
Burmistrz T. Kulon zauwaŻyŁ, Że gmina opiera się modzie od 1990 roku.
Radna Wanda Zabiegło stwierdziła, Że jak zmieniono nazwę ulicy i powstawat Plac Jana
Pawła II to ludzie narzekali.
Burmistrz T. Kulon odpowiedziat, Że w tamtym przypadku było przeprowadzone swoiste
referendum wśród mieszkańców.
Radny S. Antoniewski zaproponował, aby w odpowiedzi dopisać, Że znana jest nam historia.
Radny Piotr Król zauwuŻył', Że niedługo jak będzie taka moda to moze się okazać, iz
p. Wałęsa był wrogiem Polski.
Przewodniczący Rady W. osiński stwierdził, że jeśli odpiszemy na to pismo to odpowiedŹ
będzie miałazb|iŻonąkonwencję do tego co mówił Burmistrz.

b) informacja Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego o rozprawie doĘczącej
uchwaĘ o sprawieniu pogrzebuprzez gminę

o godz. I52a radny Jan Liszka opuścił obrady sesji.

c) skarga p. Ryby skierowana na ręce Rady za pośrednictwem Wojewody
Dolnośląskiego

Przewodniczący Rady W. osiński poinformował, Że na najbliższych komisjach Rady ta
skarga będzie omawiana, a dotyczy ona generalnie tego, Że ZBGM nie podejmował prac
w budynku gdzie jest ta pani lokatorką' Dodał, ze ta pani zarzuca, ii Burmistrz nie
odpowiadał na jej pisma, ale były onę kierowane do ZBGM, a Burmisttz ottzymywał je tylko
do wiadomości.

o godz' 1526 radny Jan Liszką powrócił na obrady sesji.

Burmistrz T. Kulon stwierdził, Żelokatorzy dokonali tam samowoli.
Przewodniczący Rady W. osiński zaznaczył', Ze Sprawa tabędzie omawiana na najblizszych
posiedzeniach komisji i jeśli sprawa będzie jednoznaczna to będzie podejmowana decyzja na
najbliŻszej sesji, a jeśli nie to na sesji w listopadzie. Jeśli chodzi o poruszaną w poprzednim
miesiącu sprawę p. Kondoł to tam nie ma potrzeby podejmowania uchwaty. DodaŁ, Że
dochodzi jeszcze kwestia egzekucji drogi w Chełmsku Sląskim.
Burmistrz T. Kulon stwierdził, ze w Sprawie drogi w Chełmsku Śląskim zostało skierowane
pismo do komornika.

Radny Piotr Wiktorowski spytał się jak wygląda sprawa drogi do św. Anny.
Burmistrz T. Kulon stwierdził, ze najpierw trzeba załatwiÓjedną sprawę' a ostatnio wynikła
też kwestia drogi w Miszkowicach.

Radna Ewa Garbień spytała się czy zostało wysłane zawiadomienie do prokuratury na nową
właścicielkę nieruchomości po byłej Watrze w Chełmsku Sląskim.
Radny P. Wiktorowski stwierdził, Że tam gruz dowozą ci, ktotzy robią drogę w Błazejowie.

o godz. I530 radny Sławomir Antoniewski opuścit obrady sesji.
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Radny P. Wiktorowski stwierdził, że wiosną poruszał kwestię umów z Sanikomem na
odbieranię śmieci. Splał się kiedy były kontrole, bo on słyszał, ii da|ej wiele osób nie ma
zaw arty ch sto sownych umów.
Burmistrz T. Kulon odpowiedział, Że prace te
współpracy Urzędu z Sanikomem.
Przewodniczący Rady W. osiński zaznaczył.,
smteclaml.
Radny P. Wiktorowski zauwaŻył, Że gdyby były kosze u ludzi to nie wywozili by oni
Śmieci.

Burmistrz T. Kulon poinformował, Że w ostatni poniedziałe} przed obradami sesji była
rozprawa dotycząca nieruchomości firmy Gambit w Chełmsku Sląskim' Teraz gmina i firma
oczekują na uzasadnienie' Sąd orzekł, Że gmina nie jest uzy'tkownikiem i właścicielem tego
terenu i czekamy na uzasadnienie. Powstały wątpliwości kto jest właścicielem i do którego
momentu i kto będzie płacił podatki.
Przewodniczący Rady W. osiński zauwaŻył, Że jeśli się okaŻe, iz właścicielem jest
starostwo to Gambit moŻę wystawić fakturę za ochronę na około 200 tys. zł.
Burmistrz T. Kulon poinformował., Że gmina co miesiąc otrzymuje fakturę z Gambitu za
ochronę, która była odsyłana jako, ie usługa taka nie była zamawiana. Gambit chciał
przeznaczyć nieruchomość jako zastaw, ale sąd na to nie vtyraził' zgody. Dodał, Że zobaczy
się co będzie dalej, abył juŻ taki moment, Że Sąd okręgowy odesłał tę sprawę do Kamiennej
Góry, ale gmina złoiyła skuteczną apelację. Dodał' Że początkowo myślał, że wyrok nie
będzie po myśli gminy.

są sukcesywnie prowadzone na zasadzie

ie dana osoba ma pokazać co zrobiła ze

wyczerpanie porządku obrad i zakończył
Ad. 7. Zamkniecie obrad IX sesii.
Przewodniczący Rady W. osiński stwierdził
obrady IX sesji o godz. 1540.

Protokołował i protokół sporządził:
Paweł Szewczyk
Podinspektor ds. obsługi organów gminy
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PROJEKT

Uchwała nr.. . .  Ą.t lx|, l1slct

Rady Miejskiej w Lubawce 
7 f N .,ą|,' i,"n;,o.f fuu

Za .4cznIk''. '....... '3. "
W sprawie. powołania komisji konkursowej' do protokotu.!(..tX/q.8...Sesji

Rady Miejskiej w Lubawce
z dnin l"? (aźntrc(|yA Ą2M lrl

Na podstawie ań. 18 ust. 2 pkt. 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie
gminnym(Dz.U z 2001 nr 142po2.1591 z p zm.),

w zwiqzku z:

. ań. 16 ust.1 ustawy zdnia 25 listopada 1991 r. o organizowaniu iprowadzeniu
działalności ku|turalnej (Dz.U z2oo1 r. nr 13 poz123zpóźnzm.),

. s 4 ust 1 ,2 l 3rozporządzen|a Ministra Kultury z dnia 30 czerwca 2ao4r. w

sprawie organizacji i trybu przeprowadzania konkursu na stanowisko dyrektora
instytucji kultury (Dz.U nr 154poz 1629),

. oraz uchwałą Rady Miejskiej w Lubawce nr Vl| l154lo8 z dnia 28 sierpnia
2008r. w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury'

Rada Miejska w Lubawce uchwa|a co następuje :

s1
Powołuje się komisję konkursową do przeprowadzenia konkursu na stanowisko
dyrektora Miejsko-Gminnego ośrodka Kultury w Lubawce w następującym składzie :
1 ..... ......Przewodniczqcy komisji-przedstawicie| organizatora,

2. ..... ....przedstawiciel organizatora,

3 . . . .. . ... .. przedstawiciel organizatora,

4 ...... przedstawiciel Burmistrza Miasta Lubawka,

5 ... .. .. ... przedstawiciel Burmistrza Miasta Lubawka.

s2
określa się tryb pracy komisji konkursowej w formie regulaminu konkursu w wersji

stanowiqc e1 załącznik do niniejszej uchwały.



s3
ogłoszenie o konkursie zostanie opub|ikowane w dwóch dziennikach o zasięgu

regional nym, oraz w Bi u letynie I nformacji Publicznej.

s4
Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi miasta Lubawka.

s5
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Spoządził : Przewodniczący Rady Miejskiej
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Zotqcz-rik do uchwoty nr. .....
Rody Miejskiej w Lubowce
Z dnio

Regulomin pzeprowodzenio konkursu no stonowisko dyrektoro Miejsko-
Gminnego Ośrodko Ku|tury w Lubowce.

s l
1. Postępowonie konkunowe no stonowisko dyrektoro pzeprowodzo komisjo

konkursowo,

2. Cztonkiem komisji nie może być osobo pr4ystępujqco do konkursu, olbo będqco

motŻonkiem tokiej osoby, jej krewnym, olbo powinowotym cey tez pozostojqco

wobec niej w tokim stosunku prownym cry foklycznym , że może budić io

uzosodnione wqtp|iwości co do jej obiektywizmu i bezstronności,

3. Do zodoń komisji no|e41oceno spetnienio pzez kondydotów wymogów określonych

w ogtoszeniu przeprowodzenie postępowonio konkursowego spozqdzenie

protokotów z posiedzenio komisji, pzekozonie wynikow orgonizotorowi i Burmistzowi

Mios to ,

4- Komisio prowodż postępowonie konkursowe jeśli w posiedzeniu bierze udioł co

nojmniej 4 osoby- członkowie komisji.

5' Komisjo podejmuje decĘę zwyktq większościq gtosów w głosowoniu jownym,

ó. obstugę orgonizocyjno-technicanq zopewnio Burmistz Miosto Lubowko.

$2
Worunkiem dopuszczenio oferty kondydoto do procedury konkursowej jest spetnienie

wymogoń określonych w ogtoszeniu o konkursie.

g3

Procedurq przeprowodzonio postępowonio:
,l. 

Komisjo dokonuje sprowdzenio zgtoszonych ofert pod kqtem komp|etności złożonych

dokumentów, oroz spełnienio pzez kondydotow wymogów zowortych w ogłoszeniu,

wypetnieniu d|o kożdej oferty formu|orzo o którym mowo w g 5 niniejszego

regulominu,

2. Komisjo zgodnie z kryteńum formutuje pytonio, nostępnie pzeprowodzo rozmowy z

ko ndydoto mi poprzez zodowonie jedno kowych pytoń wszystkim ko ndydotom,

3. Po wystuchoniu wszystkich kondydotow postępowonie konkursowe jest

kontynuowone w gronie komisji ,

4. Komisjo po pzeprowodzeniu dyskusji pr4ystępuje do głosowonio, kożdy cztonek

komisji dysponuje jednym gtosem,



1

Pzewodniczqcy komisji odczyiuje kolejno noa,rrisko kondydotów, o kożdy cztonek

komisjiwyrożo swoje poporcie dlo donego kondydolo poprzez podniesienie ręki,

Konkurs vvygrywo ten kondydot, którego poporto nojwięcej członkow komisji

obecnych no posiedzeniu.

W pzypodku, gdy tokq somq nojwiększq licdcę gtosów otraymo dwóch lub więcej

kondydoiow, komisjo pzedstowio Burmistrzowi nozwisko iych osób rekomendujqc je

joko równorzędne do objęcio sfonowisko dyrektoro,

Z posiedzenio komisji spozqdzo się protokót zowierojqcy informocje o pzebiegu

obrod i podjętych usio|enioch, ktory podpisujq członkowie komisji obecni no

posiedzeniu. Protokot jesi jowny.

s4
1. Ostotecznq decyzję o powotoniu dyrektoro podejmuje Burmistz Miosto Lubowko

2. o podjętej decyzji dotyczqcej wyboru kondydoto, zowiodomioni sq wszyscy

cztonkowie komisji konkursowej oroz Ggonżotor.

s5
Formułoz zgodności oferty ztożonej przez kondydoto z wymogomizowoĄmiw ogtoszeniu no

stonowisko dyrektoro Miejsko€minnego ośrodko Ku|tury w Lubowce.

a)
c
N
O.a
c
o

-V

.9c
o
o)
o
E
=

WYMAGANIA

StoŹ procy minimum 5 |ot w tym co
nojmniej rok no stonowisku kierownicz'lm
w zokresie orgonizocji i prowodzenio
dziotolności kuIturqlnei

Proorom dziotolności insfutucii ku|t
Koncepcjo procy no stonowisku

Kwo|ifikocje menodżerskie (np. studio

Doświodczenie W procy w instytucjoch

. -o
>'-oF  o)

= 0 i.''
B 5€
Ń ó .=

a rU)vo

Dokumenty potwierdzojqce stoz procy
kopie świodectw
Inne dokumenty potwierdzojqce
dorobek iosi
Zgodo no pzetwozonie donych



Zoświodczenie o niekorolności
oświodczenie od kiedy może nostqpić
zotrudnienie no stonowisku dvrektoro

só
Postonowienio końcowe

1. |nterpretocji regulominu konkursowego dokonuje we włosnym zokresie komisjo

konkursowo,

2. Komisjo konkursowo ulego roanriqzoniu z chwilq zomknięcio postępowonio

konkursowego,

3. orgonizotor może no kożdym etopie uniewożnić postępowonie konkursowe,

podojqc przy tym przYczpę uniewożnienio,

4. W sprowoch nieuregulowonych niniejsaym regulominem mojq zostosowonie paepisy

ustowy z dnio 25 p&daerniko 1991 r o orgonizowoniu i prowodzeniu dziotolności

kulturolnej, oroz przepisy rozporzqdzenio Ministro Kultury z dnio 30 czerwco 2004 roku

w sprowie orgonizocjiiĘbu pzeprowodzonio konkursu no dyrektoro instytucjiku|tury.
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Uchwała Nr . . . .
Rady Miejskiej w Lubawce

z  dn ia .

w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Lubawka

Lj
Zał4cznik nr  . . . . . . . . . . . . .  .

do protokołu. N-(.!}.l.9{..Sesji

Ra<iv hĄieiskiej w X,ubawce

" d,,,o x, 'ląi,,łir*f)lvĄ l,o,.9.E.fl)

Na podstawie ań.1B ust.2 pkt 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku
o samorządzie gminnym l Dz. U. z 2001 r. Nr 142 poz. 1951 z pożniejszymi
zmianamil i art. 4 pkt. 1 ustawy z dnia 22 marca 1990 roku o pracownikach
samorządowych / tekst jedno|ity Dz. U. z 2001 roku nr 145 poz. 1953loraz
rozporządzenie Rady Ministrow z dnia 2 sierpnia 2005 roku W sprawie
wynagradzania pracownikÓw samorządowych zatrudnionych W urzędach gmin,
starostwach powiatowych i urzędach marszałkowskich l Dz. U. Nr 146, poz. 1223 z
pózniejszymi zm ianam i/

Rada Miejska w Lubawce uchwala, co następuje

Usta|a się wynagrodzenie d|a
wysokoŚci i składnikach:

s1
Burmistrza Miasta Lubawka W następującej

1' Wynagrodzenie zasadnicze w kwocie _ 4.700,00 zł
/ słownie: cztery tysiące siedemset złotych/

2, Dodatek funkcyjny w kwocie _ 1.700,00 zł
/ słownie. jeden tysiąc siedemset złotych /

3. Dodatek za staŻ pracy : w wysokości 20o/o wynagrodzenia zasadniczego.

s2
Uchwata wchodzi w zycie z dniem podjęcia, ztym Że:
- pkt'1 $ 1 uchwaty z mocąobowiązującąod dnia 1 l istopada 2008 roku.
- pkt.2 $ {' uchwały z mocąobowiązującą od dnia 01stycznia 2008 roku.

Projekt uchwały przygotował ł: Przewodniczący Rady Miejskiej
Wiesław osiński

Nie inmoszę uwagi
pod względem

formalno - prar^/nym



! 2

Projekt nr, . tłt.f /t}.[v.l.
z dnia ...4k.. 't i j ' . ił9{. ...

Zał.qczniko, ... "....f .'.

Uchwała Nr .. do proto}rotu.l)ł.("l{/"9{....sesji

Rady Miejskiej w Lubawce olut b^tloieiskiej w Lubawce
z drria ł^ł.. ( AI'Q!:\yęN.vA 1pP,t bvz  dn ia

W sprawie: upoważnienia Burmistrza Miasta Lubawka do zawarcia
porozumienia z gminą iac|ói W sprawie współpracy i

współdziałania jednostek o-chotniczych Straży Pożarnych z terenu
gminy Lubawka i gminy iac|6i podczas działań ratowniczych,

wspólnych szkoleń, ćwiczeń i zawodów.

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt. 12a oraz art. 7 ust. 1 pkt. 14 ustawy z
dnia 08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2001 roku
Nr 142, poz' 1591 ze zmianami) w zwlązku z art' 1 ustawy z dnia 24
sierpnia 1991 roku o ochronie przeciwpoŻarowej (Dz. U' z2002 roku Nr
147 poz. 1229 ze zmianami)

- Rada Miejska w Lubawce uchwa|a co następuje:

s1
Upowaznia się Burmistrza M|asta Lubawka do zawarcia porozumienia z
gminą Zac|ef W sprawie współpracy i współdzlałania jednostek
ochotniczych Strazy Pozarnych z terenu gminy Lubawka i gminy Żac|ei
podczas działan ratowniczych, wspólnych szko|eń, ćwiczeń i zawodów.

s2
Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Lubawka'

s3
Uchwała wchodzi w zycie z dniem podjęcia'

PĘ13oto n,t.'i'ai

.Ę*" 
lc'L'c: Jł.}'.f btrciil,J:rŁ{:. tdriŁ.:'lr cĄ{

|1*(rsw.t.4.Ł Ir"J l:C t L,..,(.

Nie wnoszę uwag|
pod względem

formalrro - prawnyrri

RADCA



UcHwAŁA NR .o.......o..
Rady Miejskiej w Lubawce

z dnia 23 października 2008 roku

Z ałą cz;rrilr *,:'.. .....6.' '.:'...'. '.. '.......
,trci protok"ł".[l.(. tX.[Q,{..ses5i
Rady iVliejskiej w Lubawce

, druoTs lnbviutp hr!.tr?_nonrr
r,ła łf lfts|as

7 qt"t, ł.* ,lo i,.l,p?

w sprawie: wpro\ryadzenia zmian w uchwa|e budżetowej Gminy Lubawka
na 2008 rok.

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 08 marca 1990 r. o samorządzie
gminnym (tekst jednolity z 200I roku Dz. U. Nr |42, poz. I59| z późn.zmianami) oraz art. 165 i
art. 184 ustawy z dnia 30 czerwca 2005 r. o finansach publicznych (Dz. U. Nr 249, poz.2104 z
późr. zmianami)

Rada Miejska w Lubawce uchwala co następuje:

$1
Nadaje się nową treść załącznikowi nr 3 do Uchwały Nr XI/l08/07 Rady Miejskiej w Lubawce z
dnia 28 grudnia 2007 roku określającemu limity wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne
w latach 2008 _ 2010 zgodnie zzałącznikięm nr l do niniejszej uchwĄ.

s2
Nadaje się nową treść załącznikowi nr 4 do UchwaĘ Nr XI/108/07 Rady Miejskiej w Lubawce z
dnia 28 grudnia 2007 roku określającemu zadania inwestycyjne w 2008 r. zgodnie z załącznikjem
nr 2 do niniejszej uchwaĘ.

$3
Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Lubawka.

Uchwała wchodzi w Życie z dniem podjęcia.

Sprawę prowadzi:
Danuta Wiśniewska

$4

Nie wnoszę uwag
pod względem

forrnaino -prawnvrrr



Limity wydatkÓw na wielo|etnie programy inwestycyJne w latach 2008 .2011

zaĘenik nr 1
do uchmły Nr
Rady Miolskioj w Lubau/cÓ

z dnia f3 poździemika 2@8 foku
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ą c A 7

2 500 5m0 e972 Urząd Mia8ta

1 l 't0 )1010
]udila urcdEiqgu z ujęci9m urcdyw

etiBzkopicach i Jarko/vicach
xn4 - 201 1

14 S75 6trr 1m 1m

28'45

tym:

2 300

545

4 1 0 0 1

tym:

27m0@l

I' ' , ' , . ' ' ' ' . ." . . ' ' , ' ' ' " ' ' .  ]d tym: 
]

2 500 000

200 000

UŹąd Miasta

2

010
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xtrrona I rac|onahc aÓpodercwan|. lvodam|

'ołtorzchn|ailymt l podz|.mfiym| na Pol3ko.
:za3ldm poglanlczu

2000 - 2011

t6 968 1146 200

c1010

90001

lv rym:

- tol6ny Maiskls

- miasto Lubawlc

qm:

#7?o43{

2237 A1C

tym:

1m

tym:
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'r0o

2 500 3 500 406 029 UŹąd Miagte

a )10 11010
3udció,a kanalĘacji Eanłtemej w JarKo.$cacn

l0@ - 2011
4 153 861 154 154

186 160 570 540 I UrŹąd MiaŃ.

4 ) 1 0 )1010

Popm czystoćci dor:cgy Łeby i odry pop|zcz

uporządkotnnic aGpod.rki Ócickorei na

pogrenicau poltko - cacekim
2m6 " 2010 C)

3 t25W

1 Uuąd Mia6t9

3 800 t0010
)ią9 komuniik.cyjny mi?dzy 9minrmI
rertnoBkimi Lubawka - Zaclor
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0 m 800t0
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1 Ę 't5 324 UŹad Mia6t.

7 75Ą tu12
to:v,Ój sbażacki.go 6y!t.mu Etoflniczcgo na
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507 13i

7e62s/. 7a€25r'
Uząd Miesta

E n l t01 10
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ltodemizacja Wiclgk60o Domu Kułtury w
;hcmsku Śląskim
po7"2010

t/212f.

4 80( 539 45C 40 9q 43 05( U|ząd M|a6t.

,8 ł260,|
\ktwnc K'rkon6z. - uEpÓ|ny P'odukt
urlBtyccny
200E - 2011
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Zadania inwestycyjne w 2008 r.

14 675 603

16 958 446

tym:

14 720 830

ż żii oio

200 000

w tym:

'100 000

ł oo ooo

1 00 000

200 000

tym:

100 000

100 000

Załączniknr 2
do  U chwały  n r . . . . ' . . . . . ' ' ' . ' . ' ' . . ' . ' ' . . ' ' ' .

Rady Miejskiej w Lubawce
z dnia 23 paŹdziernika 2008 roku

rzad Miasta

Uząd Miasta

Uząd Miasta

Uząd Miasta

Urząd Miasta

Urząd Miasta

4 153 861 1 54 793 154 793

3 225 846 1 86 670 1 86 670

214 000

192 200

541 463
100 000

214 000

192 200

65 000

541 463
100 000

1 16 800

192 200

65 000

93 500

1 00 000

567 500

4 423 541

2 000 000 93 500

195 472

760',t72

8 000 I 000

21 500 21 500

Remont budynku przy
u|' Kamiennogórskiej

Razem dz 700
Zakup inwestycyjny

Zakup. 'ęt'--__
komputerowego UM L-
KA

pazem ói zso

RozwÓj slrażackiego
systemu ratowniczego
na czesko-polskim

480 000 480 000

480 000 _ 490_9_99
8 000

507 137

21 500

29 500

15 000

15 000ń;*ń_ 
'aiizsi

29 500



J 4 E o 7 8 I 1 0 1 1

801 E 0 ' 1 0 1 6060
ZaKup sprzętu
komputerowego dla
ZSzP Lubawka

4 000 4 000 4 000 sp.Szkół

6068/9
Sladami Jana Amosa
Komeńskiego SP M-ce 5 560 C  JOU

6 20ó 6 200

Ę ĘAn

8o 104 6060 Zakupy inwestycyjne 6 200 Zesp. Szkól

6050

Dokumentacia
projektowo-
l(osztorysowa
modernizacji Szkoly
Podstawowej w
Miszkowicach

35 000 35 000 35 000 Unąd Miasta

801 10 6050

Dokumentacja
poektowo -
kosztorysowa
modernizacji z
rozbudowąZesp' Szkól
Publicz. w Lubawce

766 250 766 250 766 250 Urząd Miasta

6060
Zakup sprzętu
komputer. dla ZSzP
Lubawka

3 500 3 500 3 500 Zesp.Szkoł

80 148 6060 Zakupy inwestycyine 13 8s0 13 850 13 850 Szkól
Razem dz 801 834 360 828 800 5 560

851 85121 6050
Budowa wiejskiego
ośrodka zdrowia w
Miszkowicach

914171 50 000 50 000 Miasta

6220 Zakupy inwestycyjne 20 000 20 000 20 000 sP zoz
Razem dz 851 70 000 70 000

852 85 2',12 631 0 zakupy inwestycyjne 9 500 I 500 I 500
"Go.l1 __ _

Uząd Miasta

Razem d2852 9 500 9 500

40 000900 l 0  015 5050

Budowa oświet|enia
ulicznego w Lubawce
c-zęść u| PogóRe , u|
Swierczewskiego i
ul.Torowa

40 000 40 000

Razem dz 900 40 000 40 000

921 92 109 3050
Modernizacja z
rozbudową Domu
Kultury w Lubawce

5't7 540 100 000

1 50 000

1 00 000

't 50 000

UŻąd Miasta

Urząd Miasta

Modernizacja z
rozbudową Domu
Kultury w Chelmsku Ś| 622 120

Razem dz 921 250 000 250 000

926 l2 601 t0s0
Aktywne Karkonosze
wspó|ny produkt
turystyczny

628 200 4 800

4 800

4 800

4 800

ISZ A,7i

Urząd Miasla

Razem dz 926

oGÓŁEM 3 134 795 2 936 563 5 560

D10 01010 1r0

Budowa kanalizaqi sanitamel
i wodociągowoj d|a
mieiscowości opawa,
Nioadmirów. Jańowic€.
Miszkołic€, okzeszyn,
Lubawka

132700 GFoŚiGW UŻad Miasta


